

Date: 3 August 2025

التاريخ: 3 أغسطس 2025م

## **Subject: Disclosure on Completion of Rights Issue**

Ahli Bank SAOG is pleased to announce the successful completion of its Rights Issue, through which 357,142,857 new shares were issued.

As a result of this issuance, the Bank's paid-up capital has increased by OMR 50 million, rising from OMR 244,965,746 to OMR 294,965,746.

We would like to express our sincere aratitude to our esteemed shareholders for their continued trust and unwavering support for Ahli Bank SAOG.

الموضوع: إفصاح حول اكتمال إصدار أسهم حق الأفضلية

يسرّ البنك الأهلى ش.م.ع.ع أن يُعلن عن اكتمال عملية إصدار أسهم حق الأفضلية بنجاح، حيث تم إصدار عدد 357,142,857 سهماً جديداً.

ونتيجة لذلك، ارتفع رأس المال المُصدر للبنك بمقدار 50 مليون ربال عُماني، ليصل إلى 294,965,746 ريال عُماني، مقارنة بـ 244,965,746 ريال عُماني قبل الإصدار.

نتوجه بجزيل الشكر والتقدير لمساهمينا الكرام على ثقتهم ودعمهم المستمر لمسيرة البنك ونموه.

With kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Habib Murtadha Al Hamaid Corporate Secretary & Investor Relations Officer



حبيب بن مرتضى آل حميد أمين سر مجلس الادارة ومسؤول علاقات المستثمرين

البنك الأهلي ش.م.ع.ع.